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Z á p i s 

 
z 14. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 8. 6. 2010 od 9hod. v zasedací místnosti  
Správy a údržby silnic Královéhradeckého kraje, a.s. 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Rudolf Fiala, Petr Kuřík, Ing. Miroslav Uchytil, Ing. Jan Chaloupka, Mgr. Zdeněk 

Jonáš 
 
   
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů       Dlab 
4. Informace k plnění úkolů SÚS, a.s, za rok 2009   Ing. Štěpán, Ing. Jirman 
5. Informace k letní údržbě silniční sítě, včetně oprav a investic v roce 2010    

        Ing. Štěpán, Ing. Zima, Ing.Brandejs 
6. Průběh generálních oprav techniky SÚS, a.s v roce 2010 a 2011 Ing. Štěpán, Ing. Noháček 
7. Naplňování harmonogramu realizace integrace a optimalizace autobusové dopravy a jeho zahájení 

13. 6. 2010       Ing. Záleský 
8. Různé 
9. Prohlídka střediska SÚS, a.s., Hradec Králové       

  
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné a poděkoval SÚS KHK za přípravu místnosti a občerstvení 
při tomto zasedání.  
 
K bodu l 
Zahájení  
 
Přítomno bylo 7 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 14. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Pan Ing. Štěpán doplnil, že k bodu č. 5 vystoupí i pan Ing. Jiří Brandejs, SÚS.  
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
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Návrh -  schválení přizvaných hostů na 14. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
 
Přizvaní hosté: 
Pan Ing. Miloš Štěpán – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Petr Zima – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Přemysl Noháček – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Jiří Brandejs – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Petr Jirman – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Jan Janeček – Odbor dopravy a silničního hospodářství 
Pan František Čepek – Odbor dopravy a silničního hospodářství 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl pana Ing. Vladimíra Záleského 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      7 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkolů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
 
 
 
K bodu 4 
Informace k plnění úkolů SÚS, a.s, za rok 2009  
 
 
Návrh – Informace k plnění úkolů SÚS, a.s, za rok 2009  
 
Pan Ing. Štěpán úvodem přivítal přítomné na SÚS Královéhradeckého kraje a předal slovo panu 
Ing. Jirmanovi, který členům výboru prezentací přiblížil Výroční zprávu SÚS KHK. Předložil 
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představení společnosti, organizační strukturu, majetek společnosti, výkony a náklady v roce 
2009, spolupráci s Královéhradeckým krajem a závěrem členění zaměstnanců podle věku a 
pohlaví. 
 
Výroční zprávu SÚS Královéhradeckého kraje má v tištěné podobě k dispozici předseda výboru 
pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje pan Vlastimil Dlab.  
 
K 14. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal pan Josef 
Marek. 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  8 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
  
 
 USNESENÍ 14/17/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informace k plnění úkolů SÚS, a.s, za rok 2009 
 
 
 
K bodu 5 
Informace k letní údržbě silniční sítě, včetně oprav a investic v roce 2010   
    
 
Návrh – Informace k letní údržbě silniční sítě, včetně oprav a investic v roce 2010 
 
Pan Ing. Štěpán seznámil členy výboru s plánem letní údržby silniční sítě. 
 
 
Pan Ing. Zima prezentoval tabulku s přehledem výkonů SÚS KHK (zimní údržba, opravy 
vozovek, dopravní značení, bezpečnostní zařízení, mosty a sečení travních porostů) a upozornil 
na dominující částku, kterou je zimní údržba.  
 
Pan Ing. Brandejs představil výčet akcí realizovaných v roce 2010. Například v okrese Hradec 
Králové je to Most Vysoká nad Labem, silnice III/32419 Nový Bydžov. Dále informoval, že 
25mil. Kč odchází na souvislé opravy, top je 5 mil Kč do každého okresu v KHK..  
 
Hlasování: 
         Pro  -  8 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0  
 
 
 
USNESENÍ 14/18/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informace k letní údržbě silniční sítě, včetně oprav a investic v roce 2010  
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K bodu 6 
Průběh generálních oprav techniky SÚS, a.s v roce 2010 a 2011 
 
 
Návrh – Průběh generálních oprav techniky SÚS, a.s v roce 2010 a 2011 
 
K tomuto projednávanému bodu podal podrobný výklad s prezentací tabulek pan Ing. Noháček.  
 
Hlasování: 
         Pro  -  8 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
USNESENÍ 14/19/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Průběh generálních oprav techniky SÚS, a.s v roce 2010 a 2011 
 
 
 
K bodu 5 
Naplňování harmonogramu realizace integrace a optimalizace autobusové dopravy a jeho 
zahájení 13. 6. 2010 
 
 
 Návrh – Naplňování harmonogramu realizace integrace a optimalizace autobusové dopravy a 
jeho zahájení 13. 6. 2010 
 
Pan Ing. Záleský informoval přítomné o realizaci integrace a optimalizace autobusové dopravy a 
jeho zahájení 13. 6. 2010.  
Přednesl základní změny a výhody, např. možnost cestovat na jednu jízdenku, časové jízdné, 
7denní a 30denní jízdné, navazující spoje na vlaky. Vychází čtyři jízdní řády v sešitové podobě a 
to pro okres Náchod, Krkonoše, Jičín a Hradecko. 
 
Nyní dochází k informační kampani, rádio, letáky, samolepky, informace všem starostům 
dotčených změnou.  
 
Hlasování: 
         Pro  -  8 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
USNESENÍ 14/20/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Naplňování harmonogramu realizace integrace a optimalizace autobusové 

dopravy a jeho zahájení 13. 6. 2010 
II.  u k l á d á  
  Ing. Vladimíru Záleskému, jednateli společnosti OREDO s.r.o.,  

informovat na příštím zasedání Výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje dne 2. 9. 2010, o vyskytnutých problémech ohledně 
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integrace a optimalizace autobusové dopravy a jeho zahájení 13.06.2010 
 
 
K bodu 6 
Různé  
 
Návrh – Žádost obce Roudnice u Libčan o prominutí poplatku ve výši 126tis. Kč 
 
Předseda výboru pan Vlastimil Dlab předložil dopis od obce Roudnice u Libčan, kdy starosta 
pan Bitvar žádá o prominutí poplatku ve výši 126tis. Kč. Po diskusi je navrženo nedoporučit 
prominutí.  
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  7 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  1 
 
 
 USNESENÍ 14/21/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. n e d o p o r u č u j e  
  Pro Obec Roudnice u Libčan prominutí poplatku ve výši 126.000,-Kč 
 
 
Návrh – Vážení na silnici 
 
Pan Ing. Jan Janeček, vedoucí odboru dopravy, poukázal, že od 1. 1. 2010 je u nás v ČR 
povoleno rychlostní vážení, avšak neexistuje zařízení pro tento způsob vážení.  
Dále informoval, že není již postih pouze na řidiči, ale i na dopravci. Ti se však brání s tím, že 
odkazují zodpovědnost na majitele tahače. 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  8 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
 
USNESENÍ 14/22/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informace pana Ing. Jana Janečka, vedoucího odboru dopravy 

Královéhradeckého kraje ohledně systému vážení vozidel 
 
 
Návrh – Změna rozpočtu v odvětví doprava 
 
Pan František Čepek předložil přítomným členům výboru druhou změnu rozpočtu v odvětví 
doprava. Poukázal na konkrétní částky.  
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Hlasování: 
         Pro  -  8 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
USNESENÍ 14/23/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informaci ke druhé změně rozpočtu v odvětví doprava 

 

 
II. d o p o r u č u j e 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje  tuto změnu rozpočtu v kap.10 – doprava 
schválit 

 
 
Pan Ing. Havrda požádal, aby na příštím jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje, byl zařazen bod investiční akce pro rok 2011. 
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:15 hodin jednání ukončil.  

  
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Tereza Josefová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


